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Schriftelijke vragen art.44 RvO 
Aantal sociale huurwoningen gemeente Dalfsen. 
 
 
De CDA-fractie is de afgelopen periode diverse keren aangesproken door inwoners uit de 
Gemeente Dalfsen over de verhoging van huurprijzen van sociale huurwoningen.  
 
De indruk bestaat dat de huurprijzen van sociale huurwoningen na de eerste verhuur als 
sociale huurwoning dusdanig verhoogd worden dat het geen sociale verhuur meer betreft. 
 
We willen het vergelijk niet gelijk maken, maar we werden extra getriggerd door de landelijke 
media; “Woningcorporaties maken forse winsten op verhuur” 
 
Wij vinden het belangrijk dat er voldoende woningaanbod is binnen de Gemeente Dalfsen. 
CDA Dalfsen staat voor: Voor iedereen een passende en betaalbare woning!  
Dus ook op het gebied van sociale verhuur. 
 
De CDA-fractie heeft dan ook de volgende vragen aan het college van B&W van de 
Gemeente Dalfsen: 
 

1. Heeft u in beeld hoeveel sociale huurwoningen er de afgelopen 10 jaar zijn gebouwd 
binnen de Gemeente Dalfsen, die nu ook nog ingezet worden in als sociale verhuur? 

2. Hoeveel sociale verhuur is op dit moment binnen de Gemeente Dalfsen? 
3. Heeft het college in beeld wat de totale behoefte is aan sociale verhuur? 

 
 
 
De CDA-fractie ziet graag uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Betsy Ramerman 
Fractievoorzitter 

 

  
  
 

 


